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Ez elmúlt években már szinte nem volt olyan informatikai rendszerrel kapcsolatos beszélgetés, ahol ne 
merülne fel a Cloud – gondolok itt a nagy hyperscalerekre - használhatóságának kérdése, legyen ez 
technológiai, pénzügyi aspektusban megközelítve. Az utóbbi időben az is kiderült nem mindenre jó a 
Public Cloud, hacsak a biztonsági oldalát nézzük akkor is rengeteg a kérdés. Akkor mégis mikor és 
melyik Felhőt kell használnia egy adott cégnek? Ha több megoldásra van szükség, akkor hogyan lehet 
ezeket a megoldásokat egységesen kezelni? Amikor már nemcsak a cég telephelyén van az 
adatközpont, hanem tulajdonképpen bárhol a világban? Ilyen és ehhez hasonló kérdéseken megyünk 
végig az előadás alatt, lehetséges megoldásokat mutatva. 
 


